
Presidium
(23581\..…)

Kort verslag

Datum : donderdag 14 juni 2018
Tijd : 20.00 uur
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : dhr. H.H. de Vries (burgemeester), dhr. J.G. van Maanen (SGP), dhr. drs. E.J.
van Tellingen (VN), mw. P. van Kuilenburg (GBN), dhr. drs. S.L.T.A.J.
Nouwens (VVD), dhr. A.C. Hakkert (CDA), dhr. R. van de Wardt (PvdA) en
dhr. K.G. Steenbergen (raadsgriffier)

Afwezig : mw. H.B. Challik (PvdA)

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is 
een bericht van verhindering binnengekomen van mevrouw Challik (PvdA).

2. Vaststelling agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

3. Verslag van de vergadering van 17 mei 2018, inclusief actielijst

Het verslag is ongewijzigd vastgesteld en de Actielijst is geactualiseerd!

4. Ingekomen stukken en mededelingen

Voor deze vergadering is er geen ingekomen stuk aangeleverd.

Burgemeester De Vries meldt dat het de bedoeling is dat er iemand vanuit 
de fractie gebruik maakt van de uitnodiging voor 20 juni in Geldermalsen.

5. Conceptplanning raadcyclus 2018-06, versie 7 juni 2018

Afspraak

Afspraak

Mevrouw Van Kuilenburg leidt het initiatiefvoorstel (agendapunt 7.1) in bij 
de oordeelsvormende vergadering. Ook zal zij de beantwoording van de 
vragen verzorgen.

De leden spreken af dat er in de oordeelsvormende vergadering bij de 
behandeling van de voorjaarsnota 2018 (agendapunt 7.4) ruimte is voor het 
houden van algemene beschouwingen waarop een debat kan worden 
gevoerd. In de Besluitvormende raad zal er eveneens gelegenheid worden 
geboden om de keuzen politiek toe te kunnen lichten (beschouwen).
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Verzoek Verzocht wordt om de beeldvormende vergadering van 21 juni 2018 breed 

te communiceren!

Concept-planning:
➢ alle raadsvoorstellen zijn bij de griffie aangeleverd
➢ extra raadsvoorstel correctie bestemmingsplan Tinnegieter 

Hellouw kan nog worden toegevoegd
➢ de concept-agenda’s zijn akkoord bevonden

Actie Het Presidium kan zich vinden in de concept-agenda’s en geeft de 
raadsgriffier opdracht om deze verder uit te werken! 

6. Evaluatie raadcyclus 2018-05

Constructieve vergadering waarvan de avond nuttig was ingevuld.

7. Wat verder ter tafel komt

Burgemeester De Vries praat de leden van het presidium bij over de 
ontwikkelingen en voortgang binnen de stuurgroep West Betuwe. 
– Hij meldt dat de definitieve besluitvorming over de Verbonden partijen 
ODR en AVRI door de stuurgroep is genomen, in lijn met de adviezen vanuit 
het WBB en de BOR. De uittreding bij de ODR zal tot behoorlijke 
frictiekosten kunnen leiden en de uittreding is per 1-1-2020. Daarover zijn 
nu de gesprekken met de ODR gaande. 
– Het definitieve besluit over BvoWB zal naar verwachting dinsdag 
plaatsvinden, als de BOR maandag zijn advies daarover uitbrengt. Er is de 
laatste tijd overigens regelmatig ook informeel overleg met de BOR, wat de 
samenwerking ten goede komt.
– U heeft allemaal kunnen lezen dat er een keuze is gemaakt voor het Logo 
West Betuwe en er zijn vragen gesteld door de Hoge Raad van Adel met 
betrekking tot een Wapen voor de nieuwe gemeente.
– De “topstructuur” voor de nieuwe gemeente West Betuwe (functieboek 1) 
zal naar verwachting net voor of net na de zomervakantie worden ingevuld. 
– Ook heeft u kunnen lezen dat de stuurgroep ervoor heeft gekozen om de 
drie secretarissen te verzoeken de kwartiermakersfunctie in te vullen tot aan 
de herindeling en dat er in het najaar geworven gaat worden voor een 
nieuwe algemeen directeur voor West Betuwe. De afhandeling met de 
beëindigde kwartiermaker is helaas een juridische strijd geworden, ze heeft 
een advocaat in de arm genomen.
– Binnenkort staat een afspraak met GS gepland om uitleg te geven over de 
nog geplande investeringen GNL vallend onder de Arhi. Het laatste halfjaar 
beslist GS zelf over aanvragen.

De heer Van de Wardt merkt de goede werking van de kredietbank 
Lingewaal op. Hoe gaan we dat in West Betuwe doen en natuurlijk tegen 
een schappelijke rente.
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De heer Van Maanen geeft aan dat de interim-kwartiermaker maandag is 
uitgevallen wat bij de drie waarnemend voorzitters zorgt voor hoofdbrekens.

7.1 Bestuurlijke Agenda 2018

Verzoek

De bestuurlijke agenda is geactualiseerd naar aanleiding van de 
besluitvorming in de laatste paar vergadercycli. De kwartalen 1 en 2 (bijna) 
zijn ten einde en gevraagd wordt voor een geactualiseerd overzicht in de 
eerste vergadering na het zomerreces. 
Het MT zal worden gevraagd om het overzicht te voorzien van de nodige 
onderbouwing, vooral op onderwerpen die niet zijn ingebracht of vooruit 
worden geschoven.

8. Rondvraag

Van de rondvraag is in deze vergadering geen gebruik gemaakt.

9. Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de 
vergadering om 20.35 uur.

Vastgesteld in de vergadering van het Presidium d.d. 6 september 2018

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen H.H. de Vries
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ACTIELIJST
Nr. Activiteit Wie Startdatum Afgedaan op

2018

18-06 Gebiedsvisie Vahe

Gevraagd is om duidelijkheid en inzicht in 
visie, proces, tijdplanning, 
verantwoordelijkheid.

Gebiedsvisie m.b.t. dijkversterking wordt 
op 21 juni toegelicht door Waterschap in 
de Beeldvormende vergadering.

burgemeester 08-02-2018

14-06-2018

18-08
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